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Tervehdys!

Alla on nuorisovaltuuston lausunto kaupungin toimintapuistosuunnitelmaan. Pahoittelut myöhäisestä
ajankohdasta.

terveisin,

Eemeli Onatsu
puheenjohtaja
Joensuun nuorisovaltuusto

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Joensuun nuorisovaltuuston lausunto toimintapuiston suunnitelmaan

Joensuun nuorisovaltuusto kiittää kaupunkia mahdollisuudesta lausua koskien uuden toimintapuiston
suunnitelmaa. Olemme nopealla aikataululla miettineet nuorille tärkeitä asioita, jotka tulisi ottaa
huomioon puistoa tehdessä.
Arvostamme erityisesti huomioon otettua esteettömyyttä ja puiston taiteellista ja tarinallista
toteutusmenetelmää. Nuorisovaltuusto kiittää kaupunkia siitä, että nuoret on otettu huomioon
esimerkiksi nuotiopaikkojen ja jättikeinujen muodossa, ja pyytää, että nuoret otetaan vastaisuudessakin
huomioon. Toivoisimme puistoon nuorille katettuja kokoontumispaikkoja, joissa olisi esim latauspisteitä.
Latauspisteiden luoman ongelman, eli mahdollisuuden tuoda liian jykevää elektroniikkaa, voi ratkaista
laittamalla latauspaikalle pelkkiä USB-portteja. Tällöin vain matkapuhelimien ja muiden pienlaitteiden
lataaminen on mahdollista. Taiteen suunnitteluun toivomme ja suosittelemme vielä erillistä nuorten sekä
pientaiteilijoiden ja -järjestöjen kanssa suunnittelua.
Nuorisovaltuusto huomasi, että alueella voisi olla tarvetta useammalle vessalle puiston itäportin vessan
lisäksi. Puiston rakennusvaiheessa toivomme rakennustöiden alkavan siten, että Kirkkopuiston
frisbeegolfrata on käytössä mahdollisimman pitkään.

Nuorisovaltuusto ehdottaa, että vapaalle alueelle sijoitettaisiin mahdollisesti lavoja, jolle /joille tulisi kevyt
tekniikka pieniä esittämisen taiteen näytöksiä varten. Myöskin mahdolliset pyöräilyreitit edistäisivät
Joensuun mainetta pyöräilykaupunkina. Nuorisovaltuusto pitää siitä, että nykyisen sorakentän toinen puoli
on suunniteltu jätettävän tyhjäksi. Tämä on hyvä alue pitää piknikejä ja viettää vapaata luovaa aikaa. Myös
aiemmin mainitut katetut nuorten kokoontumispaikat voitaisiin sijoittaa alueelle. Keskuudestamme nousi
pyyntö haastavammalle labyrintille, mutta nuorisovaltuusto ymmärtää tämän toteuttamisen
haastavuuden.


